
Referat af generalforsamling februar 2015 

Torsdag, den 5. februar 2015 havde Klubben indkaldt til den årlige generalforsamling. 
Hele 53 medlemmer mødte op til aftenen, hvor der traditionen tro denne aften var frit valg mellem torsk 
eller bøf. 
 

Efter spisningen afholdes generalforsamlingen med følgende dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning v/ Lars Nissen 
3. Regnskabsaflæggelse v/kassereren Karsten Nielsen 
4. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. Efter tur afgår Brian Huus & Kim Vammen. 
Bestyrelsen foreslår Lars Brun og Lars Sternberg som nye medlemmer af bestyrelsen. 
5. Valg af 1 suppleant. 

6. Valg af 2 revisorer. 
7. Fastsættelse af kontingent, bestyrelsen foreslår kontingentet forhøjet til kr. 1.350. 
8. Indkomne forslag. 
9. Eventuelt.. 

 
Ad. 1. 
Bestyrelsen foreslog valg af Stig Göte som dirigent. Stig Göte blev valgt, og konstaterede at 

generalforsamlingen var lovlig indvarslet og beslutningsdygtig. 
Ad.2. 
Formand Lars Nissen fremlagde beretningen, der efterfølgende blev godkendt. 
Ad.3. 
Kasserer Karsten Nielsen gennemgik regnskabet, der blev godkendt. 
Ad.4. 

Bestyrelsen foreslog valg Lars Brun og Lars Sternberg, hvilke blev valgt. 
Ad.5. 
Kent Frederiksen blev genvalgt. 
Ad.6. 
Niels Jørgen Jørgensen og Lars Schmidt Johannsen blev genvalgt. 
Ad.7. 
Bestyrelsen havde foreslået kontingent forhøjelse til kr. 1.350, hvilket blev godkendt. 

Ad.8. 

Der var ikke indkommet forslag. 
Ad.9. 
Der var tanker om flytning af enkelte aftener til fredage, eks. sommergrill og julefrokost, hvilket der ikke 
umiddelbart var fuld tilslutning til. Herefter sluttede generalforsamlingen. 
 
Borgmester og kommende opstiller til folketinget Carsten Kissmeyer fortalte, at der er budgetunderskud i 

Ikast-Brande Kommune svarende til 12.000 pr. borger. Der er dog iværksæa tiltag til at løse dette. Med 
få midler kræver anlægsprojekter en hård prioritering. 
I kommunen lever ”vi” af; fødevarer + tilknytter erhverv, fashion beklædning & boligindretning, grøn 
teknologi og komponenter til byggeriet. 
Der er del paradokser i arbejdsmarkedet bla.: 
Vi har mange arbejdspladser, men også 5.000 ledige og dette antal bevæger sig ikke. 

Vi har 10.000 indpendling og 7.000 udpendling. 
Han mener, at det største enkeltstående problem i Danmark er, at der er for mange der ikke kan forøge 
sig selv. 
 
Sluttelig var der spørgsmål fra salen til bla. CHF-lån, aktivering af de arbejdsløse og håndtering af 
flygtninge. 
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